

# Skolebestyrelsesmøde

18-02-2025

17:30 - 20:30

Deltagere: Julia, Nicolas, Alfred, Sylvester, Maria (fra kl. 19.00), Alexander, Allan, Bente, Mette, Frederik og Henrik (ref.)

## Agenda:

### Tidspunkt Punkt

### Ansvarlig

17:30	<p>Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, medarbejderrepræsentant, SFO, skole og forældre</p> <p><b>Elever</b> Fra elevrådsmødet:</p> <p><b>Toiletter:</b> Det er besluttet, at toiletterne bliver delt op på årgange. Hver årgang kan selv bestemme, om man vil dele toiletterne yderligere op.</p> <p><b>Lokalet i kælderen:</b> Der er stadig ting, der skal afklares. Det er dog besluttet, at der skal sættes postkasse open</p> <p><b>Årgangsråd:</b> Der stemning for årgangsrådene. Men der skal stadig tales om, hvordan rådene skal opbygges. Thomas går videre med det til lærerne.</p> <p><b>Fish-tank:</b> Alfred og Sylvester var deltagere på fish-tank-dagen. Det var sjovt at være med til at tænke over, hvordan skolen i fremtiden kunne se ud. Alfred og Sylvester var med i gruppen, der arbejdede med fremtidens skoleskema.</p> <p><b>Skoleudviklingssamtale:</b> Det var spændende at deltage.</p>	Alle
-------	---	------

### **Ledelse**

- Featureugen er ved at blive planlagt. I år bliver skolen forvandlet til en by. Vi kender endnu ikke navnet, men der er udskrevet en konkurrence for at finde det bedste navn.
- Vi er i gang med at fremlægge Trivselsundersøgelse og APV for personalet. Der bliver arbejdet med resultaterne mandag 24. marts.
- Der er ikke nogen elever, der bruger morgenmadstilbuddet.
- Vi har købt et sæt møbler til en hel årgang. Vi har valgt at sætte dem hos 7. klasserne. De bedste møbler fra 7. årgang er fordelt til andre klasser.
- Der er afholdt møde for forældre og elever i 8X, hvor handleplanen for klassen er blevet fremlagt. Der var et godt fremmøde og vi fik mange gode kommentarer fra elever og forældre.
- Forvaltningen har afholdt en Fish-tank-dag i vores nye Krea-lokaler. Lokalerne fungerede fremragende og der var virkelig god stemning.

### **Formand**

Der er kommet henvendelser fra en årgang. Punktet drøftes under det lukkede punkt.

### **Medarbejdere**

1. og 2. årgang har haft store bamsedag og det vilde vest. Det har fungeret fantastisk. Der er mange kreative forløb i gang både i matematik og andre fag.

3. og 4. årgang er i gang med forløb med Astrid fra PPR om bl.a. skolevægning. Det er et godt forløb.

6., 7. og 8. årgang fokus på projektforsøg – masser af fokus på unge og sociale medier.

9. årgang har lavet den obligatoriske projektopgave.

Der er ansat to nye i SFO'en. Mikkel og Sascha.

### **SFO**

	<p>Der tales om, hvordan udetiden efter skolen bruges. Hvorfor er den der? Hvilken kvalitet kan der lægges i den tid?</p> <p>Man vil gerne aktivere børnene i lege i en zone og i en anden zone er der mere fri leg.</p> <p><b>SKOK</b> Intet</p>	
<b>18:05</b>	Aftensmad	Alle
<b>18:30</b>	<p><b>Tilbage melding fra skoleudviklingssamtale</b></p> <p>Samtalen blev drøftet. Vi er glade for, at det blev en ærlig samtale, hvor vi fik talt om de rigtige ting. Referatet fra samtalen kan læses på hjemmesiden.</p>	Deltagerne til samtalen
<b>19:00</b>	<p><b>Review af princip for skole-hjemsamarbejde.</b></p> <p>Princippet og udmøntningen af princippet blev drøftet og der var enighed om, at der ikke skal ændres eller tilføjes til princippet.</p> <p>Det blev også besluttet, at princippet om elevplaner skal opdateres, så det i stedet bliver et princip om meddelelsesbøger.</p>	Alle (Henrik)
<b>19:30</b>	<p><b>Status på antal elever med skolevægning og skolens indsats i den forbindelse</b></p> <p>Skolevægning bliver et fortsat større problem, ikke kun på Langhøjskolen men også i hele Hvidovre. Ledelsen kan se, at der er behov for at stramme procedurerne for tidlig opsporing af skolevægning, og derfor bliver der iværksat en ændret praksis med en tættere opfølgning og ledelsesfokus.</p> <p>Der skal derudover være fokus på proaktiv kommunikation med forældrene til børn med skolevægning, ligesom der skal aftales tidspunkt for opfølgende møder med det samme. Forældre til børn med skolevægning er sårbare og har brug for tæt opfølgning.</p>	Alle (Henrik)

20:00	<b>Tilbage melding fra møde med 5. årgangs kontaktpædagoger</b> Henrik berettede fra mødet.	Alle (Henrik)
20.15	<b>Opsamling på dagens møde - hvad har vi besluttet / skal noget kommunikeres</b>	
20.25	Evt.	Alle

**Forberedelse/kommentarer:**

Punkterne Budget 2025 og Evaluering af ringetider tages op på et senere møde

Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse:

[LINK til princip for skole-hjemsamarbejde](#)

Evt.: